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Algemene Leden Vergadering Vereniging Vrienden van Sonsbeek 15 April 2024. 
Molenplaats Arnhem. 
 
Aanwezig: zie lijst (30 leden). 
Afwezig m.k.: Peter vd Burg, Henk Eenink en Dirk van Uitert. 
 
Huishoudelijke vergadering 
1 Opening en vaststellen agenda. 
Margreet van Gastel heet iedereen van harte welkom op deze feestelijke lustrum 
vergadering. Het is vandaag precies 125 jaar geleden dat het Park Sonsbeek door de 
gemeente werd aangekocht. De parken Zijpendaal en Gulden Bodem volgden later. 
De agenda wordt vastgesteld. Er zullen foto’s worden gemaakt tijdens de vergadering. 
Niemand heeft hiertegen bezwaar. 
 
2. Mededelingen bestuur. 
Post: er is veel correspondentie geweest tussen bestuur van de VvS en de gemeente. Er 
worden drie onderwerpen samengevat die bij de vorige ALV uitgebreid aan de orde zijn 
gesteld. 
 
Fietsen is in het park altijd verboden geweest en blijft verboden. De gemeente wil dit beleid 
gedogen en wil alleen bij excessen gaan handhaven. De gemeente wil betere fietsroutes om 
de parken heen en betere fietsenstallingen. Ook de bebording wordt aangepast en 
verbeterd. 
 
Het aftoppen van de bomen om de Belvedère toren wordt afgewezen. Wel wordt in het 
kader van regulier bosbeheer het bosdeel aan de oostzijde aangepakt juist daar, waar het 
zicht vooral belemmerd wordt. Op enkele plekken worden beuken selectief vervangen door 
winterlinden op basis van natuurvolgende principes. Winterlinden groeien minder hard, 
geven meer biodiversiteit en klimaatbestendigheid.  
 
De reactie van de gemeente op onze vragen over de locatieprofielen van de  
evenementennota was dat inspraak op deze nota nooit een uitgangspunt is geweest. Dit was 
in tegenspraak met een mondelinge toezegging van de discussieleider tijdens de 
inspraakavond. Het college gaat dan ook niet in op onze adviezen en verzoeken zoals 
opgesteld in onze brief van 27 januari 2024. Het bestuur van de VvS zal deze profielen gaan 
gebruiken als referentiekader. 
 
3 Notulen/actiepunten ALV 30 oktober 2023 
De notulen worden ongewijzigd geaccepteerd. De actiepunten zijn afgewerkt. 
 
4 Bestuurswisselingen  
Dirk van Uitert is helaas afwezig en wordt bedankt voor zijn inzet in de afgelopen jaren. Hij 
krijgt een afscheidscadeau dat bij hem thuis zal worden afgeleverd. 
Vacature bestuurslid pers en communicatie. Er wordt een oproep gedaan voor deze functie. 
Ook tips zijn van harte welkom. 
Actiepunt bestuur: werven van bestuurslid pers en communicatie. 
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5 Financieel jaarverslag 2023 
De penningmeester licht het financieel verslag toe. De kascommissie, bestaande uit Geert 
Beltman en Peter Dessens, keurt de jaarrekening goed. De penningmeester en het bestuur 
worden gedechargeerd.  
De kascommissie voor 2024 zal bestaan uit Geert Beltman en Hans Putman. Er wordt nog 
een derde (reserve) lid gezocht. 
Actiepunt bestuur: werven derde (reserve) lid van de kascommissie. 
 
6 Algemeen jaarverslag 2023 
De secretaris licht het verslag toe. Het college van B&W heeft eind december 2023 de nota 
parkenvisie goedgekeurd. Deze nota geeft de visie weer voor de komende 10 jaar.  De 
uitvoering van deze plannen zal gefaseerd plaatsvinden in nauw overleg met onder meer de 
Schouwgroep. Uitgangspunt is het toekomstbestendig maken en houden van de parken. 
 
Enkele belangrijke punten worden uitgelicht:  
De Parkweg wordt niet in tweeën geknipt maar getransformeerd in een fietsstraat waarop 
de auto gedoogd wordt met een maximale snelheid van 30 km/u. De huidige 
werkzaamheden hebben met de riolering te maken en niet met de renovatie. 
 
= Er wordt een invulling gegeven aan het terrein tussen het Watermuseum en de 
Molenplaats waarbij deze belangrijke entree naar het Sonsbeek park aantrekkelijker wordt 
gemaakt. Dit kan zijn met of zonder Feestaardvarken. Het besluit over het Feestaardvarken 
is nog niet genomen. Er zijn berekeningen gedaan en computermodellen samengesteld die 
uitwijzen dat het Feestaardvarken weinig invloed heeft op de waterstand in dit gebied.   
 
= Er komt een nieuwe iconische bestemming in park de Gulden Bodem. Bij de ontwikkeling 
hiervan  zullen de omwoners en gebruikers duidelijk en van begin af aan betrokken worden.  
 
Voor het hele beleids- en visieplan wordt verwezen naar de website van de vereniging. 
 
7 Actualiteiten 
Wijziging statuten 
5 dagen geleden heeft het bestuur de nieuwe concept statuten van de notaris ontvangen. 
Het bestuur wil de leden voldoende tijd geven om de nieuwe statuten te lezen en eventueel 
van commentaar te voorzien. Het concept wordt naar de leden gestuurd 6 weken voor de 
volgende ALV (voorjaar 2025). Dan zal over de nieuwe statuten worden gestemd. 
  
Het bestuur stelt voor de contributie te verhogen naar €17,50 wegens prijsstijgingen en 
inflatie. De stijgende druk- en verspreidingskosten van het Bulletin zijn een belangrijk 
onderdeel van de kosten van de vereniging. Sommige leden opperen om de contributie te 
verhogen naar €20,00. Aangezien drie leden daartegen bezwaar hebben wordt de 
contributie per 1 januari 2025 vastgelegd op €17,50. 
 
8 Lustrumactiviteiten 
Deze ALV met een feestelijk tintje is de aftrap. Op vrijdag 19 april gaan 175 scholieren 
bloemen gaan zaaien in park Zijpendaal aan de randen van de akkers. Het startpunt is bij 
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Casa Bianca.  Verder wordt er een fotowedstrijd gehouden waarbij jong en oud foto’s 
kunnen inzenden met het thema “Jong in het park”. De termijn van inzenden is tot 
21/6/2024. Er zullen foto’s worden geëxposeerd. Deze wedstrijd wordt afgesloten met een 
prijsuitreiking toegekend door een jury en daarnaast is er een publieksprijs.  
 
Voorts wordt er op 13 juni 2024 een wandeling georganiseerd langs de St Jansbeek 
afgesloten met een feestelijke borrel.  
 
 
9 Rondvraag 
Hans van Aalten: er worden steeds meer bomen omgroeid met hedera. Is dat de bedoeling? 
Is dat schadelijk? 
Jan Floor (gemeente Arnhem): ecologisch gezien is de hedera niet schadelijk en is het “geen 
dodelijke omarming”. Het wordt zo veel mogelijk aanwezig gelaten tenzij de hedera de 
kroon van de boom bereikt waardoor deze dan kan gaan afsterven. Dit kan een reden zijn 
om in te grijpen. Dat wordt ter plekke beoordeeld. 
Hans Putman: in 2022 is er een donatie gedaan voor een vervangend kunstwerk voor de 
kikker die bij het Watermuseum was gestolen. Antwoord: er komt een houten ijsvogel voor 
in de plaats. Onthulling van dit kunstwerk wordt op zeer korte termijn (mei/juni) verwacht.   
 
10 Sluiting vergadering 
Margreet sluit de vergadering en kondigt een korte pauze aan 
 
Lustrum lezing  
JWC Tellegen. “De man die het Sonsbeekpark heeft gered”. 
Spreker: Jan Willem Tellegen, historicus en verre achterneef. 
 
De tekst van deze lezing is te vinden op de website van de Vereniging VvS. 
 
Borrel 
De avond word afgesloten met een borrel ter gelegenheid van het lustrum.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Actiepunten Bestuur 
Actiepunt bestuur: werven van bestuurslid pers en communicatie. 
Actiepunt bestuur: werven derde (reserve) lid van de kascommissie. 
 
 


